
Bestyrelsesmøde 5. september 2023 
 

 
 
Til stede:    Afbud: 
Peder Tørnqvist   Anders Rohr Jørgensen 
Lars Schack Jessen   Claus Pedersen 
Gurli Thøgersen   Stine Mølgaard Jensen 
Winni Bonnichsen 
Tobias Skovmose 
Keld Vestergaard 
Marianne Gøgsig    
  
 

1. Underskrift af referat fra bestyrelsesmøde 15. august 
 
 
2. Punkter fra næstformanden 

a. Evaluering af Vinfestival 
i. Claus, Peder og Keld var nede at hjælpe med at stille op om fredagen. Det 

var effektivt og nemt, og det er tydeligt at mærke, at der er struktur og 
god planlægning. 

ii. Vi skal have fundet et sted at opbevare trailere og andet, da der ligger en 
hel masse udstyr ude hos Verner.   

iii. Noget, der til gengæld mangler, er toiletter. Huset Ribe havde (for) mange 
vinfestivalsgæster, der kun gik ind for at bruge toiletter. Vi kan evt. 
overveje toilettrailere ved Skibbroen og i hver ende af gågaden, og 
derudover tale med Roklubben om de kan afsætte et par personer til at 
have toilettjansen.  

iv. Tobias foreslår, om man kan sætte pant på vinglassene, da mange bliver 
efterladt.  

v. Ellers en rigtig fin Vinfestival, med godt vejr og glade gæster. 
vi. Vinfestivalen har desuden overvejet, om fredag aften skal lukke en time 

tidligere.  
vii. Ovenstående punkter vil blive evalueret sammen med Verner i efteråret og 

til næste bestyrelsesmøde vil vi igen vende Vinfestival som punkt.   
  

b. Danske Bank Fond 
i. Keld har lavet en aftale med Mark West om, hvor mange penge der skal 

bruges fra fonden per år, de næste tre år.  
ii. Vi kan ikke nå at bruge nogle i indeværende år og pengene fra fonden skal 

som sagt bruges på uddannelse af personale.  
iii. Keld foreslår, at ’kurser’ eller andet, for personalet, foregår i butikkerne og 

ikke som et aftenforedrag, da dette nemt glemmes, når hverdagen kører.  
iv. Claus har téten og vender tilbage med mere på dette punkt.  

 
c. Høstmarked status 

i. Kunsthåndværkermarkedet udebliver i år og derfor bliver Høstmarked kun 
om lørdagen i år.  

ii. Når Marianne har et program fra Lise, sendes det ud til alle medlemmer.  
 

d. Ref. fra jule- og julelysgruppen 
i. Juleplanlægningen er rigtig godt i gang.  
ii. Julekoncerten er blevet promoveret på FB igen i går, og alt efter salgstal, 

skal den måske promoveres endnu mere i midt oktober.  
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e. Planlægning af GF 
i. Vingaver til revisor, ordstyrer, værter og afgående medlemmer.  
ii. Vi taler om, at lave et møde inden generalforsamlingen, for alle 

medlemmer, hvor vi kan tage luften af ballonen og tage imod indkomne 
forslag.  

 
 

3. Punkter fra koordinator 
a. Stafet for Livet 

i. Marianne har haft møde med Betty (formand for Stafet for Livet).  
ii. Winni spørger, om andre har oplevet en ung mand komme i butikken, og 

spørge om præmier til Stafet For Livet? Hvis det skulle være en scam, så 
kunne en løsning være, at dem, der arbejder for Stafet for Livet har et 
slags ambassadørkort?  
 

b. Artikel i Britannia 
i. En opgave, der ligger hos Destinationen 

 
c. Status på SparXpress gavekort 

i. Layout til de nye gavekort 
i. Det må gerne være det gamle billede med Domkirken, evt. foroven 

og så med Ribe Handels logo.  
ii. Vil nogen være sponsor på bagsiden? 

i. Der tales om, hvorvidt det skal være et medlem, hvor kortet kan 
bruges, eller om det er mest fair, at det er en virksomhed, hvor 
kortet ikke kan bruges? Det er for ikke at træde nogen over 
tæerne.  

ii. Alternativt skal det sendes i udbud, hvor højst bydende vinder.  
iii. Vi taler om dette igen til næste bestyrelsesmøde 

 
 

4. Eventuelt  
a. Udgifter til bestyrelsesmøder 

i. Marianne foreslår, at vi fremover afholder bestyrelsesmøder på det nye 
kontor, da det vil være markant billigere end at afholde det på Danhostel.  

ii. Det vedtages i bestyrelsen.  
 

b. Julekur 
i. Skal vi have julekur igen i år?  
ii. Marianne tager fat i Karsten Rieder og Katedralskolen 
iii. Forslag er 7. december (første torsdag i december).  

 
c. European Street Market i 2024 

i. Er der stemning for at det skal komme igen næste år?   
ii. Der er generel stemning om, at markedet gerne må komme igen, og igen 

efter sommerferien næste år.  
iii. Næste gang skal der være større skraldecontainere, samt mere obs på at 

f.eks. udtræk til el bliver fjernet allerede lørdag, når markedet er taget 
ned igen.  
 

d. Støtte til Kulturnatten (se mail fra Anne Reinholdt 4/9) 
i. Kulturnatten anmoder om støtte, men på nuværende tidspunkt kan vi i 

handelen ikke give tilsagn. Det afhænger af kommunens igangværende 
budgetforhandlinger.  
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e. Sponsorat til Ribe-Esbjerg HH? 
i. Der er umiddelbart ikke stemning for, at vi bliver sponsorer for REHH 

  
f. Medlem af Danske Handelsbyer 

i. Der er OK til, at Marianne melder sig ind i Danske Handelsbyer, for 
netværkets skyld og for at få sparring.  

 
g. Synlighed i bestyrelsen 

i. Vi taler (igen) om større synlighed fra Mariannes side: 
ii. Nyhedsbreve (kan Anette lave en template?) 
iii. Større synlighed overfor medlemmer (inkl. besøg i butikken).  
iv. Evt. videomateriale efter hvert bestyrelsesmøde? 

 
Næste bestyrelsesmøde finder sted tirsdag den 3. oktober kl. 8, i Sct. Nicolaj 
Gade 1A (Mariannes kontor).  


